
 

 
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

ĀRKĀRTAS  DOMES SĒDES PROTOKOLS 

 
2025. gada 21. februārī        Nr. 4 

 

Sēde sasaukta plkst. 11:00 

Sēde notiek klātienē Balvos, Bērzpils ielā 1A 

Sēdi atklāj plkst. 11:00 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audiovideo formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par aizņēmumu pamatsummu maksājumu pārcelšanu 

 

Sēdi vada – Sergejs Maksimovs 

Sēdi protokolē – Ineta Leišavniece 

 

Piedalās deputāti: Sandra Kindzule (attālināti), Jānis Vancāns (attālināti), Iveta Arelkeviča 

(attālināti), Egons Salmanis (klātienē), Anita Kokoreviča (attālināti), Ruta Cibule (klātienē), 

Jānis Trupovnieks (klātienē), Sandra Kapteine (klātienē), Marija Duļbinska (attālināti) 

 

Ieinteresētās personas:  

Balvu novada administrācijas izpilddirektore Daina Tutiņa, datorsistēmu un datortīklu 

administrators Jānis Zalāns, attālināti izmantojot https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas 

pārraidi reālajā laikā), Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas ekonomiste 

Aleksandra Klija, Tehniskās nodaļas vadītājs Andris Zelčs, Juridiskās nodaļas vadītāja Ilona 

Blūma, Komunikācijas un informācijas tehnoloģiju nodaļas vadītāja Iluta Jaunžeikare, 

Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja Inese Siliņa, Juridiskās nodaļas juriskonsulte Iveta 

Kokoreviča, Balvu novada Centrālās pārvaldes izpilddirektora vietnieks Jānis Bubnovs, 

Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja vietniece Jūlija Korlaša, Komunikācijas un 

informācijas tehnoloģiju nodaļas vadītāja vietnieks Kristiāns Bokta, Kancelejas un personāla 

nodaļas klientu apkalpošanas speciāliste Linda Igaune, Iepirkumu nodaļas iepirkumu 

speciāliste Zane Kuzmina, Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste Jana 

Krilova, Kancelejas un personāla nodaļas arhivāre Jolanta Vilipsone-Gorbāne, Ziemeļlatgales 

laikraksta „Vaduguns“ redaktors Edgars Gabranovs. 

 

Sēdē nepiedalās deputāti:  - Aigars Pušpurs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Jānis Auziņš, 

Imants Slišāns - tiešā darba pienākumu dēļ 
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Sāk darba kārtības jautājuma izskatīšanu. 

 

1.§ 

Par aizņēmumu pamatsummu maksājumu pārcelšanu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu "Par aizņēmumu pamatsummu 

maksājumu pārcelšanu" un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Uzdod precizējošu jautājumu par aizņēmuma pamatsummu. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sniedz atbildi un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā, kas notiks ar šo aizņēmuma pamatsummu, kura tagad 

ienāks pamatbudžetā? 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sniedz atbildi uz jautājumu un paskaidro, ka pie 2025. gada 

budžeta sagatavošanas un apstiprināšanas, šī summa tika 

iekļauta 2025. gada budžetā, kā iespēju pārcelt. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Izsaka savu viedokli par aizņēmuma pamatsummas 

maksājumu pārcelšanu. Un jautā, vai šie ir vispārējie izdevumi, 

kas plānoti par 290 tūkstošiem eiro? Un kāds ir ekonomiskais 

izvērtējums? 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Sniedz atbildi un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Izsaka viedokli par papildus pieprasījumiem. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Sniedz atbildi un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā, kad tika runāts un kurā brīdī tika apstiprināta iniciatīva 

par 290 tūkstošiem eiro? 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Sniedz atbildi un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Izsaka savu viedokli par papildus pieprasījumiem. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs:  

Aicina balsot par iesniegto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

8 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Egons Salmanis, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  2 (Sandra Kindzule, Jānis Trupovnieks) 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" 

-  
nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu "Par aizņēmumu pamatsummu 

maksājumu pārcelšanu" 
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Pēc balsojuma deputāts Jānis Trupovnieks izsakās par balsošanas motīviem un skaidro, 

ka balsojis “pret” šajā jautājumā, jo šī informācija bija nepietiekoša un maldīga. 

 

Sēdi slēdz plkst. 11:19 

 

 

Pielikumā: 

Lēmums: - 1.§, bez pielikumiem. 

 

 

Sēdi vadīja – 

domes priekšsēdētājs                   Sergejs Maksimovs 

 

 

 

Sēdi protokolēja –  

personāla speciāliste                      Ineta Leišavniece 

 

 

Protokols parakstīts 21.02.2025. 

 
 

 

 

 

 


